

## Declaration of the Supplier: 供应商声明:

We hereby declare the following:  
本公司兹做出以下声明:

1. We have received a copy of the "Code of Conduct for Siemens Suppliers and Third Party Intermediaries" (hereinafter referred to as the "Code of Conduct") and hereby commit ourselves, in addition to our commitments set out in the supply agreements with Siemens, to comply with its principles and requirements.  
本公司已收到《西门子供应商及第三方中间人行为准则》(以下简称《行为准则》); 并特此承诺, 除遵守与西门子签订的供应协议项下的承诺外, 本公司还将遵守《行为准则》中的原则和要求。
2. We agree that this declaration is subject to the substantive law in China without reference to any of its conflict of law rules.  
本公司同意此声明适用中国实体法, 但不适用其任何冲突法规则。

---

Place, date  
地点、日期

---

Signature  
签字

---

Name (BLOCK CAPITALS), Function  
姓名(大写印刷体)、职务

---

Company Seal  
公章

This document must be signed by an authorized representative of the company and returned to Siemens within 20 working days of receipt.  
本声明必须由公司的授权代表签字, 并且在收到本声明的 20 个工作日内返还到西门子。